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Abstract (en)
The invention relates to a sliver guide channel 4 between the delivery rollers 2 and calender rollers 3 of a spinning preparation machine, especially a
drawing unit, with a blowing-air channel 5 opening into the sliver guide channel. According to the invention, the sliver guide channel 4 is made in two
parts with a tubular part 6 in the region of the delivery rollers 2, which projects into a channel part 7 possessing, above the end 10 of the tubular part,
the blowing-air channel 5 feeding in tangentially. <IMAGE>

Abstract (de)
Die Erfindung bezieht sich auf einen Bandführungskanal 4 zwischen Ausgangswalzen 2 und Kalanderwalzen 3 einer Spinnerei-
Vorbereitungsmaschine, insbesondere einer Strecke, mit einem in den Bandführungskanal mündenden Blasluftkanal 5. Erfindungsgemäß ist der
Bandführungskanal 4 zweiteilig ausgebildet mit einem Rohrteil 6 im Bereich der Ausgangswalzen 2, welches in ein Kanalteil 7 hineinragt, das
oberhalb des Rohrteilendes 10 den tangential einmündenden Blasluftkanal 5 aufweist.
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